



FONDATION RENÉ CASSIN

Institut International des Droits de l'Homme
International Institute of Human Rights

Prix de Thèse René Cassin 2017 **René Cassin Thesis Prize 2017**

L'appel à candidature pour le Prix de Thèse René Cassin est ouvert aux docteurs en droit qui ont soutenu leur thèse de doctorat au cours de l'année 2016 dans l'un des champs disciplinaires suivants :

- **Droit international des droits de l'homme**
- **Droit régional des droits de l'homme**
- **Droit comparé des droits de l'homme**
- **Théorie juridique des droits de l'homme**

Les candidats désireux de concourir devront adresser à la Fondation René Cassin - Institut International des Droits de l'Homme trois exemplaires papier de leur thèse, accompagnés du rapport de soutenance ou d'un document équivalent (option applicable aux candidats qui ont soutenu leur thèse dans une université autre que française) et un exemplaire de leur thèse en version électronique **avant le 30 janvier 2017 (délai de rigueur)**.

Le jury du prix, composé d'universitaires représentatifs des champs disciplinaires concernés, communiquera le nom du lauréat au cours du mois de mai 2017.

L'ouvrage couronné sera publié aux éditions PEDONE dans la collection des Publications de la Fondation René Cassin qui prendra en charge le coût de l'édition.

Personne à contacter
Evangelia VASALOU
Assistante de recherche
evangelia.vasalou@iidh.org

The application for the René Cassin Thesis Prize is open to any candidates who defended their doctoral thesis in the course of the year 2016 in one of the following disciplines:

- **International Human Rights Law**
- **Regional Human Rights Law**
- **Comparative Human Rights Law**
- **Legal Theory of Human Rights**

The English section of the Prize was created in 2011.

Persons wishing to apply should send three paper copies of their doctoral thesis to the *Fondation René Cassin* - International Institute of Human Rights, accompanied by a report certifying their thesis defence or an equivalent document, and an electronic copy of their work **before the January 30, 2017**.

Competing theses will be examined by a jury composed of university professors specialized in the above-mentioned areas of Human Rights Law. The jury's final decision will be reached in May 2017.

The prize-winning candidate will be offered the opportunity to have his or her work published in the foundation's Collection and the costs of publication be borne by the foundation.

Contact person

Evangelia VASALOU

Research assistant

evangelia.vasalou@iidh.org



FONDATION RENÉ CASSIN
Institut International des Droits de l'Homme
International Institute of Human Rights

PRIX DE THESE RENÉ CASSIN 2017

L'appel à candidature pour le Prix de Thèse René Cassin est ouvert aux docteurs en droit qui ont soutenu leur thèse de doctorat au cours de l'année 2016 dans l'un des champs disciplinaires suivants :

- Droit international des droits de l'homme
- Droit régional des droits de l'homme
- Droit comparé des droits de l'homme
- Théorie juridique des droits de l'homme

Les candidats désireux de concourir devront adresser à la Fondation René Cassin - Institut International des Droits de l'Homme trois exemplaires papier de leur thèse, accompagnés du rapport de soutenance ou d'un document équivalent (selon applicable aux candidats qui ont soutenu leur thèse dans une université autre que française) et un exemplaire de leur thèse en version électronique avant le **30 janvier 2017** (délai de rigueur).

Le jury du prix, composé d'universitaires représentatifs des champs disciplinaires concernés, communiquera le nom du lauréat au cours du mois de mai 2017.

L'ouvrage couronné sera publié aux éditions PEDONE dans la collection des Publications de la Fondation René Cassin qui prendra en charge le coût de l'édition.

Personne à contacter
Evangelia VASALOU
Assistante de recherche
evangelia.vasalou@iidh.org

Fondation René Cassin - Institut International des Droits de l'Homme
2, Allée René Cassin
67000 STRASBOURG
+33 (0)3 88 45 84 51



FONDATION RENÉ CASSIN
Institut International des Droits de l'Homme
International Institute of Human Rights

RENÉ CASSIN THESIS PRIZE 2017

The application for the René Cassin Thesis Prize is open to any candidates who defended their doctoral thesis in the course of the year 2016 in one of the following disciplines:

- International Human Rights Law
- Regional Human Rights Law
- Comparative Human Rights Law
- Legal Theory of Human Rights

The English section of the Prize was created in 2011.

Persons wishing to apply should send three paper copies of their doctoral thesis to the *Fondation René Cassin* - International Institute of Human Rights, accompanied by a report certifying their thesis defence or an equivalent document, and an electronic copy of their work before the **January 30, 2017**.

Competing theses will be examined by a jury composed of university professors specialized in the above-mentioned areas of Human Rights Law. The jury's final decision will be reached in May 2017.

The prize-winning candidate will be offered the opportunity to have his or her work published in the foundation's Collection and the costs of publication be borne by the foundation.

Contact person
Evangelia VASALOU
Research assistant
evangelia.vasalou@iidh.org

Fondation René Cassin - International Institute of Human Rights
2, Allée René Cassin
67000 STRASBOURG
+33 (0)3 88 45 84 51



Fondation René Cassin – Institut International des Droits de l'Homme

2, Allée René Cassin
67000 STRASBOURG
+33 (0)3 88 45 84 51